



PROMOTEXT

Die Dumb Bats sind eine 5 köpfige Actionrock Band aus Stuttgart. 5 Individuen mit zuviel Energie, die mit ihrem High Energy Actionrock, geprägt und inspiriert von der großen Skandi Rock Welle der 90er genau das richtige Ventil gefunden haben um diese loszuwerden.

In bester Bulldozer Manier räumen Phil und Cornelius den Weg mit einer treibenden Rhythmus Section frei für die eingängigen Gitarrenriffs von Mo und Fabi. Malu mit ihren energiegeladen Vocals bildet die Kirsche auf dem Kuchen um den Zuhörer*innen das Blut in Wallung zu bringen.

Gegründet wurden die Dumb Bats 2018 und haben seitdem die EP Straight to the Top (2021) sowie die Single Tame the Panther (2021) veröffentlicht und sind seit 2022 in der aktuellen Besetzung unterwegs.

ARTIST INFO

HOMETOWN

Stuttgart, Germany

GENRE

High-Energy-Actionrock

EINFLÜSSE

Gluecifer, The Hellacopters, Juliette & the Licks, Turbonegro, The Bones

LINE UP

VOX	Malu
Guitar	Fabi
Guitar	Mo
Drums	Cornelius
Bass	Phil

SOCIAL



[dumb_bats_official](#)



[DumbBatsOfficial](#)



[spoti.fi/3TtrPAV](#)



[@dumbbats2408](#)

dumb.bats.punkrock@gmail.com | +49 152 52408497 | dumb-bats.com



PROMOTEXT

The Dumb Bats are a 5-piece action rock band from Stuttgart. 5 individuals with too much energy who have found exactly the right outlet to get rid of it with their high-energy action rock, influenced and inspired by the big Skandi Rock wave of the 90s.

Like a Bulldozer, Phil and Cornelius clear the way with a driving rhythm section for the catchy guitar riffs of Mo and Fabi. Malu with her energetic vocals is the cherry on the cake to get the listeners' blood pumping.

The Dumb Bats were founded in 2018 and have since released the EP Straight to the Top (2021) as well as the single Tame the Panther (2021) and have been on the road since 2022 with the current line-up.

ARTIST INFO

HOMETOWN

Stuttgart, Germany

GENRE

High-Energy-Actionrock

INFLUENCES

Gluecifer, The Hellacopters, Juliette & the Licks, Turbonegro, The Bones

LINE UP

VOX	Malu
Guitar	Fabi
Guitar	Mo
Drums	Cornelius
Bass	Phil

SOCIAL



[dumb_bats_official](#)



[DumbBatsOfficial](#)



[spoti.fi/3TtrPAv](#)



[@dumbbats2408](#)

dumb.bats.punkrock@gmail.com | +49 152 52408497 | dumb-bats.com